
Referat - for Kollegierådsmøde  

28/9-2020 

1. Fremmødte 

- Joachim 1036 

- David 1033 

- Sebastian 3228 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Christina 3128 

 

2. gæster 

- Rasmus 3245 

- Manuel 3001 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

  

4. Godkendelse af seneste referat 

- Referatet er godkendt. 

 

5. post 

• Baren har sendt en mail i forhold til corona.  

- Mail fra bar’sushi, det fint de vil give flyers.  (Sebastian) 

 

6. nyt siden sidst 

- Cykelophæng blev væk i posten, men det er nu kommet. Porterne skulle gerne have 

hængt det op i hobbyrummet.  

- Martin har haft nogle rundvisninger af kollegiet.  

- Der er styr på noget faktura i forhold til Johnny Heftig og Jøden 

- Porterne har markeret parkeringspladserne. Virker til at folk generelt holder inde for 

pladserne, og pladsen bliver brugt bedre. 

- Der har været skralde razzia, det gik fint. Der var 4-5 køkkener der lige skulle ordne det, 

men ikke superslemt.  



 

7. konto update 

- Lidt under 413.000 kroner.  

 

8. Akut kontakt til portnere, hvordan og hvem? 

- Ring/skriv til Claus så kan han delegere ud. Nummeret bliver lagt ind i dokumentet med 

koder i dropbox. Skriv og spørg portnerne ad hvordan de helst vil kontaktes. (Amanda) 

 

9. Parkerings pladser og Barfod 

- Barfod har en masse parkering men det er med betaling og til erhverv, så det kan være de 

bruger vores parkering. Der skal sendes en mail til Barfod om at de ikke skal bruge vores 

parkering. (Amanda) 

 

10. TV-pakke 

- Sebastian har ikke fået tjekket op, så tages næste gang.  

 

11. dispensationssager fra kommunen 

- Der skal sendes en mail med info, kommunen skal sende til os når de er involveret i at en 

beboer skal have dispensation, dette er et kort resume/liste af vores gennemgang fra 

arbejdsdagen i sommers.  

 

12.  Generalforsamling og Corona 

- Hvad gør vi hvis der er restriktioner når den planlagte generalforsamling skal foregå. 

Gitte har skrevet at vi skal se tiden an. Men hvis den ikke kan afholdes, vil den udskydes 

indtil det er muligt at afholde. Udmeld normalt og aflys når vi er tættere på hvis 

nødvendigt, kan evt. efterspørge forhåndstilmelding, for at have en ide om hvor mange 

der deltager. Lav en meningsmåling og et event. Rådet er ikke fan af at holde online. 

 

13.  planlægning af næste møde 

- 12/10 2020 kl. 19:30 

 

a. bookning af råds- og musiklokale: Martin 

 

14. punkter til næste gang 

- TV- pakker 



 

15. eventuelt 

- Rasmus synes der mangler nogle cykelstationer på kollegiet med pumpe, værktøj. 

Indendørs station ved det cykelophæng der er i hobbyrummet. 

- Rasmus vil gerne have cykelophæng både inde og ude. Evt et ophæng ved portnernes 

vandslange så den er nem at vaske. Fancy ophæng 18 kg cirka 300 kr.  

- Rasmus sender en opfølgende mail til rådet med forslag.  
 

a. hvervedag/ hyg med rådet 

- kan ikke laves før restriktionerne er mindre strikse.  


